
Twee vragen en twee verzoeken van Pro Krimpenerwaard bij agendapunt 40 

 

- vraag1 op welke locaties buiten de voormalige gemeentehuizen en 1 

stadhuis zijn momenteel werkplekken ingericht 

- vraag 2 is er sprake van een herschikken van werkplekken of is het 

personeel bestand momenteel toegenomen cq in huren van tijdelijk 

personeel 

 

 

 

Verzoek 1 

Naar aanleiding van o.a. het aanpassen van de klimaatinstallatie in het 

gemeente kantoor te Stolwijk en het updaten van het meubilair in het 

gemeente kantoor te Lekkerkerk , is de  

 fractie van PK is een voorstander van een onderzoek naar de huidige 

werkomgeving op de diverse locaties. 

 

Tijdens dit onderzoek kan in beeld worden gebracht of alle werplekken 

voldoen aan de thans geldende richtlijnen. 

Mocht dit niet het geval zijn dan kan een en ander gelijk meegenomen 

worden in de aanpassing van de gemeentekantoren. 

 

Verzoek 2 

 

Het decentraal werken en vergaderen op de diverse gemeente kantoren  is 

organisatorisch momenteel noodzakelijk 

 

Dat dit kosten verhogend werkt is al om bekend 

 

Wij verzoeken het college om inzichtelijk te maken welke kosten het met zich 

mee brengt om alles onder te brengen in een nieuwe te bouwen gemeente 

huis. 

Daarbij kan onder andere ook gedacht worden om in zee te gaan met een 

project ontwikkelaar waardan spraken zou kunnen zijn van een lease 

contructie 

 

 

 

 

 


